
Referat styremøte 

 

Tid: 25. juni 2020 kl. 20:00 

Sted: Skype 

Tilstede: Hege Nordeng, Kjærstin Petty, Marianne D Lund, Annette H. Booth, Rita Aass, Caroline 

Gustavson  

Fraværende: Eve Andrea Flengsrud Lyon, Marit Mehammer 

Nytt møte: 06. August, 2020, kl 20:00 

Referent: Kjærstin Petty 

 SAKER VEDTAK  ANSVARLIG 

    
1 Referat fra forrige styremøte 

1. Referat fra 04.06.20 Ligger på styrets FB side.  
 

 

1. Godkjent, legges ut på hjemmeside + i 
Dropbox  

 

1. Marianne 
og 
Annette. 

2 Saker avgjort/besvart på mail/styresiden FB 
1. Spørsmål fra KAHM angående Logo/annonser i 

Kennelregisteret /valpekull lista.  
 
2. Regler for valpeformidling: Spørsmål om  

KAHM vil komme med et nytt forslag til 
ustillingskrav på foreldredyr. 

 
3. Oppdaterte rettningslinjer og mandater  

 
 
 

4. Spaniel klubben låner ring og telt av oss på 
Hunderfossen på lørdagen. 

 
5. Vinnerlister for Årets Utstillingshunder 

 
 
 
 
 

6. Sak angående tyv parring + mail fra medlem, 
og bekymringsmelding 

 

1. Avgjort på FB. Vi ønsker å holde nøytrale 
lister. 

 
2. Oppdrag blir videreformidlet til KAHM 

 
 
 

3. Sendt via epost til alle som har verv. 
Ikke sendt til Distrikts Representantene 
enda. Hege sender til dem. 

 
4. Avgjort 

 
 

5. Det er avgjort at disse utgår i år.  Vi legger 
ut info om dette på FB og hjemmesiden 
før NKK Trondheim. Medlemmer 
informeres også i Nyhetsbrev / 
Sommerhilsen fra Styre 

 
6. Svar er sendt 
 

 
1.  
 
 
2. Marianne 
 
 
 
3. Hege 
 
 
 
4. Hege 
 
 
5.  

 
 
 
 
 
6. Hege 
 

3 Styret 
1. Høringssvar til NKK vedrørende 

fullcertordningen. 
 
2. Status for Nyhetsbrevet / Sommerhilsen 

 

 
1. Svarfrist 17. Juli. Svaret vårt er klart og kan 

sendes inn nå.  
 
2. Retting av intervjuene gjenstår, legge til 

flere bilder (forlag kan sendes til Rita), 

 
1. Hege 
 
2. Alle / 

Rita 
/Mariann



 
 
 
 
3. Annonse for mini-lillespesialen og BISS 

 
4. Mailer angående diverse kull  

 
 

5. Tilbakemeldinger mottatt angående avlysning 
av vinnerlister for ustilling.  

 
 
6. Hengesak: Ny hjemmeside 
 
7. Hengesak: Innkalling RS 

legge til flere sommertips. Marianne 
undersøker løsning for å sende ut til alle 
medlemmer via e-post. 

 
3. Annonsen legges ut med en gang. 
 
4. Disse har fått svar med info og gjeldende 

anbefalinger fra klubben.  
 

5. Vi gir en tilbakemelding på FB med 
begrunnelsen for hvorfor vi har avgjort å 
kun avlyse vinnerlistene for utstilling. 

 
6.  

 
7.  
 

e 
/Annette  

 
 
 
 
3. - 
 
4.  

 
 
5.  
 
 
 
6.  

 
7.  

4 Økonomi  
 

 

5 KAHM 
1. Hvordan kan vi gjøre klubben mer synlig for 

potensielle valpekjøpere slik at vi kan hjelpe 
dem på rett vei ved f.eks kjøp av valp samt 
andre ting.  
 

 
1. Styret ønsker at KAHM sjekker muligheter. 

F.esk reklamering på finn.no  

 
 

6 Utstillingskomiteen 
1. Hengesak: Vurdere om Lille Spesialen skal 

flyttes til annen helg. Lage forslag om dette til 
årsmøtet 2021. 

 
1.  

 
1.  
 
 

7 Valgkomiteen 
 

 
 

 
 

8 Distriktene 
 

  
 

9 RR-bladet 
1. Hengesak: Digitalt Medlemsblad: lage 

meningsmåling som deles til våre medlemmer 
tidlig høst 2020.  

 
1.  

 

 

10 Dogs4All/Messer 

1. Hengesak: Vi er påmeldt og kan ev. begynne å 
forhøre oss om personer til stand. 

 
1. Hengesak: Det ligger ann til at Dogs4All 

mulig avlyses i år.  

 
1. Alle 

11 Eventuelt 
1. Tiltak for økt AD-, HD Røntging og mental 

testing 
 
 

2. Hengesak: Årbøkene, bør disse digitaliseres og 
lagres på hjemmesiden vår? 
 

3. Hengesak: Jubilemumsbok 
 

 
1. Vi legger ut bilde av diplom og rosett på 

hjemmeside og FB når rosettene kommer 
for å reklamere 
 

2. Avventer å evnt lagre på hjemmeside til 
nye hjemmesider er oppe å går. 

 
3.  

 
1. Hege 
 
 
 
2.  

 
 

3.  



He 


